
Årsmøtereferat Merdø Vel onsdag 12.juli 2017  kl. 20.00 

26  hus / hytter  var representert 
Formann Svein Just ønsket velkommen og ledet møtet. 

Pkt. 1. Godkjenning av innkalling.                                                     Innkallingen ble godkjent. 

Pkt. 2. Valg av to medlemmer til å undertegne protokoll.                 Svein Just og Anne Cathrine Stang 

Pkt. 3. Valg av referent.                                                                    Anne Cathrine Stang ble valgt. 

Pkt.4.  Årsberetning. 

• Det ble orientert om den nye hjemmesiden og den lukkede Facebookgruppen. Svein Just og Perann 
Sylvia Stokke administrerer dette. Gruppen som har arbeidet med å opprette ny hjemmeside og 
Facebookgruppen ble takket for jobben de har gjort.  Adressen til hjemmesiden er www.merdovel.no 
Det er viktig at Vellets medlemmer følger med, særlig under Aktuelt.  

• Fergene. Styret har vært i dialog med fergene mht. å kunne få fergeavgang(er) i forbindelse med 
helger i sommerhalvåret og gjerne noen i løpet av vinteren for å kunne se til hyttene. Det er pr. i dag 
ikke funnet noen løsning på dette utover slik det er nå. 

• Uthavner. 
• Det ble i mai invitert til et møte i Arendal Rådhus mht. prosjektet Uthavner i verdensklasse. Styret var 

til stede i tillegg til enkelte beboere fra Merdø. Hensikten med prosjektet er å bevare uthavnene. Det 
ligger en sammenfatning av prosjektet på hjemmesiden til Vellet. Det er viktig å merke seg at det er 
mulig å søke om støtte til oppgradering/restaurering som er i tråd med retningslinjene. 

• Raet nasjonalpark. Svein Just har avtalt et møte med ordføreren og nytilsatt nasjonalpark-forvalter 
Jenny Marie Gulbrandsen etter at sistnevnte har tiltrådt 1.august. Tema vil bli skjøtselsplan, adkomst 
og veier bl.a.  Det er mulig å gå inn på flg. nettadr.for å lese mer : 
https://www.fylkesmannen.no/Aust-og-Vest-Agder/Miljo-og-klima/Raet-nasjonalpark/  

• Flaggstang i Fram-Merdø. Styret er blitt forespurt om å gå til innkjøp av ny flaggstang i Fram-Merdø. 
Det vil bli relativt dyrt, ca. 12000,- . Årsmøtet vedtok å se det litt an for om mulig å få kommunale eller 
fylkeskommunale instanser med på innkjøpet. 

• Formannen takket Arve Josephson for jobben han har gjort med den første hjemmesiden. 

Pkt. 5. Økonomi. 

            Regnskap og budsjett ble gjennomgått og godkjent. 

Pkt.6. Valg.       

          Formann  : Svein Just   2016 – 2018 (ikke på valg) 

          Kasserer :  Anne Cathrine Stang  2017 – 2019  ( gj.valg) 

         Styremedlem : Perann Sylvia Stokke  2016 – 2018  (ikke på valg) 

         Revisor :    Trine Asbøll      2016 – 2018   ( ikke på valg ) 

        Valgkomite:  Nils Vestel og Torstein Drange  (    til 2018 ) 

        Stiryddingskomiteen legges ned. Styret fastsetter en fast dato/ukedag f.o.m. 2018. 

Pkt. 7. Eventuelt.    

           Det ble etterlyst klarere regler mht utleie/lån av motorsag og klippere. Styret ser på dette. 

Merdø  13.juli 2017        

Anne   Cathrine Stang  -    referent                                           Svein  Just 

                       Sign.                                                                       Sign. 


